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1. DRUŠTVENI DOM U NASELJU KUKCI 

 Pitanje postavljam gradonačelniku Štrifaniću: 

 

Neposredno pred izbore za članove Vijeća MO-a Grada Poreča-Parenzo dovršen je i otvoren 

za javnu uporabu DRUŠTVENI DOM u naselju Kukci.  

Sagrađen je u organizaciji UO za komunalni sustav i uz veliku materijalnu i radnu pomoć 

naših sugrađana-poduzetnika. Objekt,vrlo skladne arhitekture, lijepo se uklopio u okoliš 

zajedno sa ostalim sportsko-rekreativnim sadržajima u istom naselju. 

 

Ono što me muči je, dvojba, da li je objekt sagrađen unutar zacrtane građevinske linije naselja 

Kukci. Stoga gradonačelniku Štifaniću postavljam 

 

PITANJE: 

a) da li je društveni dom u naselju Kukci sagrađen sukladno važećim prostorno-

planskim dokumentima Grada Poreča-Parenzo? 

 

Ukoliko to nije tako, nameće mi se slijedeće pitanje: 

b) kako je, uopće, moguće ulaziti u gradnju ovakvih sadržaja mimo važeće 

prostorno planske dokumentacije 

c) tko si to dozvoljava nalagati zadatke za sufinanciranje, gradnju i svečano 

puštanje u uporabu građevinskog objekta - mimo gradskih Odluka koje su 

još na snazi? 

 

 

 

2. NOVI RAVNATELJ POU POREČ 

 Pitanje postavljam gradonačelniku Štrifaniću: 

 

Po gradu se već naveliko priča i prepričava, da spremate našeg uvaženog vijećnika gosp. 

Roberta Velenika za buduću funkciju ravnatelja POU Poreč, a natječaj još nije niti objavljen.  

 

PITANJE: 

a) da li je ta informacija točna? 

b) da li je ovakva glasina puštena sa namjerom da obeshrabri sve ostale 

potencijalne kandidate da se jave na budući natječaj  

c) da li će kriterij na budućem natječaju za izbor novog ravnatelja POU Poreč biti 

SPOSOBNOST ili stranačka PODOBNOST? 

 


